
Rondvraag Commissie MME d.d. 4-4-2016 

De fractie van de VVD heeft een rondvraag ingediend naar aanleiding  van zeer recente 

ontwikkelingen: 

 

- N201-motie De Ronde Venen 

 Op 25 maart (vorige week) nam de gemeenteraad van gemeente De Ronde Venen unaniem 

een motie aan waarin de volgende wens geuit werd: 

 "Samen met de Provincie Utrecht en Rijkswaterstaat te onderzoeken welke mogelijkheden 
er zijn om de doorstroming van de N201 op Rondeveens grondgebied te verbeteren en 
daarbij te kijken hoe kruispunten en op- en afritten veiliger / sneller kunnen worden gemaakt 
en hoe de aansluiting van de N201 op de A2 kan worden verbeterd en dit terug te koppelen 
naar de gemeenteraad. " 

 Hierbij hebben de fracties VVD en CDA de volgende vragen:  

Is het college op de hoogte van deze motie?  

Wat gaat het college hiermee doen?  

Wat kan de Provincie doen om de situatie te verbeteren?  

Verdient de N201 net zoveel aandacht aan de DRV kant als aan de Stichtse Vecht kant? 

  

Met vriendelijke groet, 

 

Willem Joustra 

 


